
                                                                                                                                                          Bilaga 9 

 
 
Rapport från arbetsgruppen för hamnens förvaltning. 
 
Styrelserna för SvSF och SvSH beslöt efter årsmötena 2019 att bilda en arbetsgrupp för att 
planera hur vår hamnverksamhet skall kunna förvaltas på ett för medlemmarna bästa sätt. 
Bakgrunden till detta ges i årsmötesprotokollet för SvSH 2019. 
§ 7 ………………”Stämman beslöt att ge styrelsen i uppdrag att utreda ifall det finns alternativa 
former att driva och förvalta hamnen som är mer fördelaktigt än nuvarande form.” 
 
Gruppen har haft 3st sammanträden. 
 
Vi har diskuterat följande två frågor: 

1. Finns det ett bättre alternativ till den Ekonomiska förening som idag förvaltar 
hamnen? 

2. Hur skall föreningarna på bästa sätt klara det föreläggande om sanering av 
upptagningsområdet som delgavs SvSH i börja av året (se bilaga 8).  
 

Arbetsgruppen har som alternativ till Ekonomisk Förening utvärderat att driva 
hamnverksamheten som en ideell förening. Vid bedömningen av förvaltningsform har 
arbetsgruppen prioriterat behovet att bygga upp ett kapital för del av den kommande 
saneringen. Arbetsgruppen har varit enig i sin bedömning att fortsatt förvaltning av 
hamnverksamheten som Ekonomisk Förening är ekonomiskt mest fördelaktig för våra 
medlemmar under de nu rådande förutsättningarna. Då kostnaderna om 4–5 år 
normaliserats så kan frågan om att byta förvaltningsform åter vara aktuell att ta upp. 
 
 
För att bygga upp det kapital som kommer att behövas för saneringen så förslår 
arbetsgruppen Styrelsen för den ekonomiska föreningen att höja debiteringen för 
andelsägare. 
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